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Sent Sun 10 25 2020 8 12 20 PM

Subject FW terugkoppeling MCC en bestellingen nieuwe versie memo plaat
Received

toelschtina ontwerp faserinq testen na MCC docx

RE tekst voor TK brief eml

Sun 10 25 2020 8 12 20 PM

10 2eHa

10 2eHet lijkt erop da

weekend op commentaar wacht

niet helemaal in de gaten heeft gehad dat er al een nieuwe versie van de Kamerbrief ligt die dit

Zij heeft de ingebrachte commentaren van VNO GGD en OVAL kennelijk doorgenomen en verwerkt in deze toelichting
Superonhandig Ik heb haar per mail gevraagd of een van jullie morgen even bij haar langs kunnen lopen om mondeling te

horen om welke aanpassingen het gaat

Daarnaast zijn er dit weekend in elk geval een paar dingen gewijzigd
er komt een LCI richtlijn tbv de initiatieven van werkgevers inz sneltesten dus alle teksten aanpassen random leidraad

had enkele kleine wijzigingen op de tekst over hem zie mail in bijlage
minister wil dat we een moment noemen waarop spoor 2 vna start gaat eind november

Ik heb overleg gehad met^^^^ over de getallen zij meent dat het na de bespreking in de MCC geen ruimte is om de getallen
terug te schroeven en dat we het maximaal moeten gooien op de uitleg dat het geen taakstellingen of beleidsdoelstellingen zijn
Daarmee mogen wat haar betreft ook de optelsommen die ik eruit had gegooid tot 200 000 terugkeren
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Morgen verder
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Onderwerp RE terugkoppeling MCC en bestellingen nieuwe versie memo plaat

CC

Dank je wel^^^^en anderenl

Hier de aangepaste memo voor ontwerp fasering testen Nav ACC en MCC en daar waar t kon heb ik de opmerkingen van VIMO

GGDGHOR en bedrijfsartsentypes verwerkt er^ol^GJ opm

Er staan nog wat geel gearceerde dingen in|
de TK brief

10 2e wil jij deze ajb aanvullen deze tekst kan dan ook gebruikt worden voor

plaat moet ook nog een ietjepietsje aangepast bij spoor 2 moeten de voorrangsgroepen even in context gezet

^e^alsM^^erste fase kijk ff in de memo voor hoe het er nu staat

10 126

kunnen we in de memo en dus ook Kamerbrief zetten dat LCI een richtlijn maakt voor toepassen sneltesten of is dat

nog niet geheel besloten
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Hi

Update mijn acties

De coronabanen worden opgepakt door EZK en SZW wij zijn aangesloten Via quarantaiiie club

De aanpak reizigers zijn we over in gesprek met IenW Hebben voorstel verkenmng naar Hugo gestuurd

Verzonden met BlackBeny Work
www blackbein com
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Onderwerp temgkoppeling MCC en bestellingen

Beste mannen

Terugkoppeling MCC van Minister de Jonge en lijst bestellingen

1 Plaat en memo

Bezwaren bij sommigen voor prio s publieke diensten in spoor 2 die zouden naar spoor 1 moeten als prio Minister nee

doe ik niet ik heb al spijt van prio s in spoor 1 Ambitie moet zijn om ALLE werkgevers zsm sneltesten te leveren zodat

prio s in sporr 2 snel niet meer noodzakelijk zijn ACTIETfcMgQl in memo verduideiijken en in plaat aangeven dat

dat prio s in begin zijn ACTIE heel heel heel erg veel sneltesten gaan inkopen voor spoor 2 en 1

Never testen kopen die we niet gebruiken dan dat we zitten met te weinig
Spoor 2 werkgevers moeten snel duidelijkheid hebben over de eisen die we stellen ACTIE prioriteit leggen bij maken

richtlijn leidraad voor antigeen testen voor werkgevers [j||^] heeft

richtlijn kan er binnen vier weken zijn draft binnen twee

In TK brief wil minister uitgelegd hebben wanneer spoor 2 kan starten bijv ik verwacht dat spoor 2 eind nov volop ad

slag kan zijn basis is dat die richtlijn er dan moet zijn wanneer en dat testen dan ter plekke kunnen zijn ACTIE

10 2s

al aan het werk gezet Die LCI

10 2«

We moeten een werkproces verzinnen voor totale inrichting spoor 2 moet apart project worden ACTIE ALLEN

o Richtlijn klaar incl eisen medisch arbo arts enzo VWS met IGJ en LCI

o Welke sneltesten te gebruiken NB ACTIE snel nagaan of er gehertest moet worden VWS

o Aanmeldloket bedenken proberen of we dit maximaal kunnen uitbesteden aan een VNO NCW lid een groot
evenementenbureau

o Corona IT aansluiting kunnen we dit bij deH
met VNO NCW

o Distributie bedenken vanuit LCH naar bedrijven
o Inkoop op orde

o Toezicht of teststraat ok is

1° 2e vragen om te helpen of kan dit mee in spoor 1 project

Minister wil testplaat en memo goed uitgelegd hebben in TK brief^e mitsen en maren moeten er ook goed bij maar

moet ook ambitie uitstralen kan op basis van memo die ^^^^aanpast In TK brief ook goede tekst over spoor 1

VNO NCW

Bovenstaande graag opnemen in overall uitvoeringsplan van

op aanpassen zodat iedereen precies weet waar hij aan werkt

Minister wil graag dat twee verpleeghuizen als eerste komen Overleg Actiz

IenW wil met reizigers aan de slag apart project reizigers maken inkomende reizigers en uitgaande IenW moet een

project opzetten VWS doet mee maar leidt niet en geeft de inhoudelijke eisen aan voor sneltesten en zorgt voor

sneltesten die geschikt zijn Actie contact met IenW opnemen door wie

Minister heeft aangegeven dat hij graag gebruik maakt bijv in de teststraten of bij BCO van arbeidskrachten die door

Covid hun baan verliezen Wij moeten precies aangeven aan SZW en EZK wat voor ”crisis banen wij kunnen bieden Dus

precies beschrijven wat de banen zijn en de vereisten er zijn vast voorbeeldvacatures te vinden bij GGD ACTIE

OMT vraag stellen over effectiviteit BCO als besmettingsaantallen oplopen hier zit de Catshuis vraag achterdat Fin wil

dat er meer BCO plaatsvindt en dat capaciteit uitoebreid moet worden even goed nadenken of dit een goede vraag is

en of we hem moeten stellen ACTIE

leeft al aangeleverd10 2e

10 28 Ne moeten de eigen organisatie hier wrsch ook
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Met dank en groet
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